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ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA  

MĚSTSKÉ ČÁSTI PRAHA – VELKÁ CHUCHLE  

č. 7/2021 konaného dne 8.11.2021 

 
Místo konání:   obecní areál Kazínská 8, Praha – Velká Chuchle 

 

Přítomni:  Mgr. Melichar, Ing. Křen, MUDr. Piskáček, Ing. Dušek, Ing. Mendlík, 

Mgr. Klán, Ing. Barcal, MUDr. Schneiderová, Ing. Špaňhel, p. Fresl 

Omluveni:                    p. Havlina, p. Mařík, Mgr. Felix 

Hosté: Pavla Machánková, Ing. Lenka Pěničková, Ing. Michaela Benešová,  

 zaměstnanci ÚMČ 

Veřejnost: 11 (viz prezenční listina) 

 

Zasedání zastupitelstva zahájil a řídil první místostarosta MČ Mgr. Martin Melichar. 

 

Jednání bylo zahájeno v 17:03 hodin konstatováním, že zastupitelstvo bylo řádně svoláno a vyhlášeno 

a je usnášeníschopné, jelikož je přítomno deset členů zastupitelstva.  

 

První místostarosta vyzval přítomné členy zastupitelstva k předložení návrhů na obsazení funkce dvou 

ověřovatelů zápisu; do funkce ověřovatelů zápisu byli navrženi: Ing. Špaňhel a MUDr. Schneiderová  

a dále předložil návrh na obsazení funkce zapisovatele, a to Ing. Staškovou-referentka ÚMČ a dal o 

návrhu hlasovat: 

 

ZMČ schvaluje, aby ověřovateli zápisu č. 7/2021 byli dva členové zastupitelstva, a to Ing. Špaňhel a 

MUDr. Schneiderová a zapisovatelem Ing. Stašková. 

Hlasování: Pro:  10 (Melichar, Klán, Křen, Piskáček, Dušek, Mendlík, Barcal, Schneiderová, Špaňhel,    

       Fresl) 

                    Proti:  0 

Zdržel se:  0 

    

První místostarosta sdělil, že zápis č. 6/2021 ze zasedání zastupitelstva konaného dne 20.9.2021 byl 

ověřen zastupitelstvem schválenými ověřovateli a nebyly k nim v souladu s jednacím řádem vzneseny 

žádné námitky. 

 

Před schválením programu vyzval první místostarosta přítomné zastupitele k předložení návrhů na jeho 

doplnění, příp. změny. 

 

Ing. Špaňhel navrhl doplnění programu o bod „Doplňující informace pro zastupitele z odpovědí p. 

Melichara na základě zákona 106 o svobodném přístupu k informacím“ s jeho zařazením jako bod č. 

11. 

 

První místostarosta následně dal hlasovat o předloženém návrhu na doplnění programu zasedání 

zastupitelstva: 

 

ZMČ schvaluje program 7. zasedání ZMČ podle návrhu uvedeného v pozvánce ze dne 8.11.2021 s jeho 

doplněním, a to o bod. č. 11 „Dodatečné dotazy na doplnění zákona 106 o svobodném přístupu 

k informacím“ s posunutím původního bodu. 

Hlasování:  Pro:  7 (Klán, Křen, Piskáček, Špaňhel, Schneiderová, Barcal, Fresl) 

  Proti: 0        

 Zdržel se: 3 (Dušek, Melichar, Mendlík) 
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Program: 

 

1. Volba ověřovatelů zápisu a zapisovatele, schválení programu zasedání 
2. Aktualizace podpisových vzorů pro styk s bankou 

3. Majetkové záležitosti (prodej, pronájem) 

4. Finanční záležitosti – rozpočtové úpravy, inventarizace 

5. Seznámení se stavem reklamací na přístavbě ZŠ 

6. Aktualizace členů školské rady 

7. Petice občanů Malé Chuchle 

8. Informace z jednání výborů ZMČ 

9. Úprava dopravního značení ulice Nad Drahou po případné realizaci nadjezdu 

10. Výběrové řízení na právní služby 

11. Dodatečné dotazy na doplnění zákona 106 o svobodném přístupu k informacím 

12. Různé 

 

Bod 2 – Aktualizace podpisových vzorů pro styk s bankou 

První místostarosta následně přítomné seznámil s bodem č. 2 – aktualizace podpisových vzorů pro styk 

s bankou. Vedena byla diskuze ohledně počtu osob, které budou mít oprávnění pro styk s bankou, kdo 

může vyzvedávat peníze v bance, a dále proběhla diskuze ohledně schvalování výdajů městské části 

místostarostou (limit 15 000 Kč) s výjimkou havárií, zákonné odměny uvolněného prvního 

místostarosty. Ing. Barcal navrhl přeložení o hlasování o limitu 15000 Kč na další zasedání 

zastupitelstva, neb to není součástí bodu. Ing. Špaňhel navrhl nové hlasování o programu s tím, že se 

bod rozdělí na 2a, a 2b. 

 

Poté bylo hlasováno o změně programu ZMČ a to rozdělení bodu č. 2 na bod 2a (usnesení ohledně 

limitů) a 2b (podpisové vzory). 

ZMČ schvaluje rozdělení bodů č. 2 na bod 2a (usnesení ohledně limitů) a 2b (podpisové vzory). 

Hlasování: Pro:          7 (Schneiderová, Špaňhel, Piskáček, Dušek, Fresl, Klán, Křen)      

 Proti:        1 (Barcal) 

                    Zdržel se:  2 (Melichar, Mendlík) 

 

První místostarosta dal hlasovat o usnesení ohledně limitů objednávek: 

 

2a) ZMČ si vyhrazuje do své kompetence schvalování vždy předem veškerých objednávek hrazených 

z rozpočtu městské části Praha-Velká Chuchle, které jednorázově anebo v souhrnu vůči témuž příjemci 

převýší částku 15 000 Kč bez DPH s výjimkou mzdových nároků zaměstnanců ÚMČ dle platných 

pracovních smluv a dále s výjimkou zákonné odměny uvolněného prvního místostarosty, která mu náleží 

za výkon jeho funkce, a to s účinností od 1.12.2021 až do skončení funkčního období zastupitelstva. 

Hlasování: Pro:            7 (Špaňhel, Piskáček, Dušek, Fresl, Klán, Křen, Schneiderová) 

 Proti:          1 (Barcal) 

                    Zdržel se:    2 (Melichar, Mendlík) 

 

Zodpovídá: první místostarosta                termín: průběžně 

 

První místostarosta dal hlasovat o předloženém návrhu usnesení: 

 

2b) ZMČ revokuje usnesení č. 2/3-3a ze dne 19.11.2018 (podpisová oprávnění pro styk s bankou pro 

volební období 2018 – 2022, a to pro Mgr. Lenku Felix, Mgr. Martina Melichara a Roberta Maříka).      

Hlasování: Pro: 10 (Klán, Křen, Piskáček, Špaňhel, Schneiderová, Barcal, Fresl, Dušek, Melichar,   

                                         Mendlík) 

 Proti:  0 

Zdržel se:   0 

 

První místostarosta dal hlasovat o předloženém návrhu usnesení: 
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2b-1) ZMČ schvaluje podpisové oprávnění pro styk s bankou pro zbytek volebního období 2018 

– 2022, a to pro Mgr. Martina Melichara (1 podpis) a v případě jeho nepřítomnosti pro Ing. 

Špaňhela a pro výběr hotovosti pověřuje paní Z. Schulzovou (pokladní ÚMČ).     
Hlasování: Pro: 10 (Klán, Křen, Piskáček, Špaňhel, Schneiderová, Barcal, Fresl, Dušek, Melichar,   

                                         Mendlík) 

                    Proti:  0 

Zdržel se:    0 

Zodpovídá: první místostarosta, odbor účetnictví a správy majetku (pozemky)           termín: ihned 

 

Bod 3 – Majetkové záležitosti (prodej, pronájem) 

 

3.1. Předseda majetkového výboru seznámil přítomné s žádostí o prodloužení nájmu společnosti 

PATRACO. 

 

První místostarosta dal hlasovat o předloženém návrhu usnesení: 

 

ZMČ souhlasí, na základě doporučení Výboru majetku ze dne 15.9.2021, s vyvěšením záměru pronájmu 

pozemků parc.č. 923/72, 1232/3, 1232/2 a 1232/1 v k.ú. Velká Chuchle a objektů na nich umístěných 

(tj.č. 1,2,4 a 5 a ostatních ploch) v rámci žádosti spol. PATRACO s.r.o., U Kříže 624/7, 158 00 Praha 5 

– Jinonice o prodloužení stávající nájemní smlouvy, a to o 1 rok (tj. od 1.1.2022 do 31.12.2022 z důvodu 

konce volebního období). 

Hlasování:  Pro:  10 (Klán, Křen, Piskáček, Špaňhel, Schneiderová, Barcal, Fresl, Dušek,  

                                            Melichar, Mendlík) 

   Proti:  0 

                     Zdržel se: 0 

Zodpovídá: odbor smluv, daní a poplatků               termín: ihned 

 

3.2. Předseda majetkového výboru seznámil přítomné s žádostí o koupi pozemku parc.č. 309/6 – pan N. 

 

První místostarosta dal hlasovat o předloženém návrhu usnesení: 

 

ZMČ souhlasí, na základě doporučení výboru majetku ze dne 15.9.2021 s uzavřením kupní smlouvy na 

prodej pozemku parc.č. 309/6 o výměře 27 m2 p. N.  za cenu dle znaleckého posudku, tj. 202.500 Kč bez 

DPH a za podmínky, že kupující na vlastní náklady provede posunutí stávajícího veřejného schodiště. 

Do doby, než toto provede, nebude podán návrh do katastru nemovitostí. 

Hlasování:  Pro: 10 (Klán, Křen, Piskáček, Špaňhel, Schneiderová, Barcal, Fresl, Dušek,  

                                          Melichar, Mendlík) 

                     Proti:  0 

                    Zdržel se: 0 

Zodpovídá: odbor účetnictví a správy majetku (pozemky)             termín: ihned 

 

3.3. Předseda majetkového výboru seznámil přítomné se záměrem pronájmu vnitřních prostor K8 

(komunitní kavárny) na základě žádosti p. Krištůfka, a to do 1.1.2022 do 31.12.2024. 

První místostarosta zahájil diskuzi – jména diskutujících: Klán, Melichar, Krištůfek, Barcal, Pořízek. 

Předmět diskuze: představení záměru pana Krištůfka, který má zájem o pronájem nebytového prostoru 

komunitní kavárny vč. venkovního posezení (cílem je ponechat současnou úroveň kavárny - setkávání 

dětí s rodiči, a dále rozšířit portfolio nabídky, večerní posezení pro dospělé atd.), řešení kratší doby 

pronájmu vnitřních prostor komunitní kavárny. 

 

První místostarosta dal hlasovat o protinávrhu usnesení: 

 

a) ZMČ souhlasí s vyvěšením záměru pronájmu vnitřních prostor bývalé družiny v Kazínské 8 

(komunitní kavárna) za podmínky umožnění bezplatného užívání těchto prostor Rodinným centrem 

Chuchle, z.s. v rámci žádosti p. Krištůfka (IČ: 08717265), a to od 1.1.2022 do 31.12.2023. 
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Hlasování:  Pro: 10 (Klán, Křen, Piskáček, Špaňhel, Schneiderová, Barcal, Fresl, Dušek,  

                                          Melichar, Mendlík) 

                    Proti:  0  

                    Zdržel se: 0 

Zodpovídá: odbor smluv, daní a poplatků               termín: ihned 

 

První místostarosta hlasovat o předloženém návrhu usnesení: 

 

b) ZMČ ruší, na základě doporučení výboru majetku ze dne 3.11.2021, záměr MČ uzavřít smlouvu o 

výpůjčce na nebytový prostor v Kazínské 8 (komunitní kavárna) se spolkem Rodinné centrum Chuchle, 

z.s. (IČ: 03438554, se sídlem Starochuchelská 7, Praha 5)  

Hlasování:  Pro:  10 (Klán, Křen, Piskáček, Špaňhel, Schneiderová, Barcal, Fresl, Dušek,  

                                          Melichar, Mendlík) 

                     Proti:  0 

                    Zdržel se:   0 

 

Zodpovídá: odbor smluv, daní a poplatků               termín: ihned  

 

Dále dal první místostarosta hlasovat o předloženém návrhu usnesení: 

 

c) ZMČ ruší, na základě doporučení výboru majetku ze dne 3.11.2021, záměr uzavřít nájemní smlouvu 

s p. Krištůfkem (IČ: 08717265) na část pozemku parc.č.4 v k.ú. Velká Chuchle (provoz občerstvení  

u školního hřiště) 

Hlasování:  Pro:  10 (Klán, Křen, Piskáček, Špaňhel, Schneiderová, Barcal, Fresl, Dušek,  

                                          Melichar, Mendlík) 

  Proti:  0 

                    Zdržel se:   0 

Zodpovídá: odbor smluv, daní a poplatků               termín: ihned 

 

3.4. Předseda majetkového výboru seznámil přítomné s žádostí o odkoupení části pozemku parc.č. 970/6 

o výměře cca 60 m2 v k.ú. Velká Chuchle (osada Lahovská) z důvodu přičlenění k vlastní nemovitosti. 

 

První místostarosta dal hlasovat o předloženém návrhu usnesení: 

 

ZMČ souhlasí, na základě doporučení výboru majetku ze dne 15.9.2021, s vyvěšením záměru na směnu 

části pozemku parc.č. 970/7 (ve vlastnictví žadatelů) za část obecního pozemku parc.č. 970/6 o výměře 

60 m2 vše v k.ú. Velká Chuchle v rámci žádosti majitelů pozemku parc.č. 970/7 o koupi, a to za podmínky 

vypracování GP a znaleckého posudku na náklady žadatelů. Směna je nutná z důvodu nutnosti rozšířit 

obecní komunikaci v osadě Lahovská. V případě nesouhlasu žadatelů se směnou, není samostatný 

prodej obecního pozemku parc.č. 970/6 možný. 

Hlasování:  Pro:  10 (Klán, Křen, Piskáček, Špaňhel, Schneiderová, Barcal, Fresl, Dušek,  

                                          Melichar, Mendlík) 

                     Proti:   0 

                    Zdržel se:   0 

Zodpovídá: odbor účetnictví a správy majetku (pozemky)                        termín: ihned 

 

3.5.  Předseda majetkového výboru seznámil přítomné s žádostí o směnu pozemků – PREdistribuce a.s. 

 

První místostarosta dal hlasovat o předloženém návrhu usnesení: 

 

ZMČ souhlasí, na základě doporučení Výboru majetku ze dne 15.9.2021 a 3.11.2021, s vyvěšením 

záměru na směnu části obecního pozemku parc.č. 3 (dle GP písm. b) o výměře 45 m2) za část pozemku 

parc.č. 7 (ve vlastnictví PRE, a.s., dle GP písm. c) o výměře 5 m2) v k.ú. Velká Chuchle v rámci vyřešení 
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faktického a právního nesouladu – pozemky pod a v okolí trafostanice u ZŠ s tím, že PREdistribuce,a.s. 

doplatí rozdíl v cenách, a to dle vypracovaného znaleckého posudku. 

Hlasování:  Pro: 10 (Klán, Křen, Piskáček, Špaňhel, Schneiderová, Barcal, Fresl, Dušek,  

                                          Melichar, Mendlík) 

                    Proti:  0 

                    Zdržel se:   0 

Zodpovídá: odbor účetnictví a správy majetku (pozemky)             termín: ihned 

 

3.6. Předseda majetkového výboru seznámil přítomné s žádostí Odboru hospodaření s majetkem MHMP   

o stanovisko k prodeji části pozemku parc.č. 1063 v k.ú. Velká Chuchle majitelům přilehlých 

nemovitostí za účelem narovnávání majetkoprávních vztahů.  

První místostarosta zahájil diskuzi – jména diskutujících: Klán, Schneiderová, Melichar, Špaňhel. 

Předmět diskuze: o jaké pozemky se jedná (V Dolích, vlastník Lesy hl. m. Prahy), Chráněná krajinná 

oblast Radotínsko-chuchelský háj, možnosti pronájmu pozemků od Lesy hl. m. Prahy. 

 

První místostarosta dal hlasovat o předloženém návrhu usnesení: 

 

ZMČ vydává nesouhlasné stanovisko, na základě doporučení Výboru majetku ze dne 15.9.2021, 

k prodeji částí pozemku parc.č. 1063 v k.ú. Velká Chuchle (vlastník HMP) majitelům přilehlých 

nemovitostí v rámci dvou žádostí Odboru hospodaření s majetkem MHMP. 

Hlasování:  Pro:  4 (Špaňhel, Melichar, Mendlík, Schneiderová)       

  Proti:  0 

                    Zdržel se: 6 (Piskáček, Klán, Křen, Barcal, Fresl, Dušek) 

Návrh nebyl přijat. 

Zodpovídá: odbor účetnictví a správy majetku (pozemky)                        termín: ihned 

 

3.7. Předseda majetkového výboru seznámil přítomné s žádostí spol. KOUTECKÝ s.r.o. o prodloužení 

stávající nájemní smlouvy za účelem umístění charitativního kontejneru na sběr textilu, obuvi, hraček u 

otočky autobusu PID v lokalitě Hvězdárna.   

 

První místostarosta dal hlasovat o předloženém návrhu usnesení: 

 

ZMČ souhlasí, na základě doporučení výboru majetku ze dne 3.11.2021, s vyvěšením záměru pronájmu 

pozemku parc.č. 993/1 (u otočky autobusu PID v lokalitě Hvězdárna) v rámci žádosti společnosti 

KOUTECKÝ s.r.o., Družby 1413, 419 01 Duchcov (IČ 63147084) o prodloužení stávající nájemní 

smlouvy za účelem umístění charitativního kontejneru na sběr textilu, obuvi a hraček na podporu Fondu 

ohrožených dětí – Klokánek, a to o 1 rok (tj. od 1.1.2022 do 31.12.2022) 

Hlasování:  Pro:       10 (Klán, Křen, Piskáček, Špaňhel, Schneiderová, Barcal, Fresl, Dušek,  

                                         Melichar, Mendlík) 

                     Proti:  0 

                     Zdržel se: 0 

Zodpovídá: odbor smluv, daní a poplatků                           termín: ihned 

 

3.8. Předseda majetkového výboru seznámil přítomné s žádostí společnosti MG machines s. r.o.  

o prodloužení stávající nájemní smlouvy pro účely využití jako stavebního dvoru, skladu materiálu  

a skladování přepravních kontejnerů na pozemku u Vltavy (parc.č. 923/115 v k.ú. Velká Chuchle). 

 

První místostarosta dal hlasovat o předloženém návrhu usnesení: 

 

ZMČ souhlasí, na základě doporučení výboru majetku ze dne 3.11.2021, s vyvěšením záměru pronájmu 

části pozemku se zpevněnou plochou parc.č. 923/115 v k.ú. Velká Chuchle (u Vltavy) v rámci žádosti 

společnosti MG machines s.r.o., Ke Kaménce 265/3, 163 00 Praha 6 – Řepy (IČ 06230440)  

o prodloužení stávající nájemní smlouvy pro účely využití jako stavebního dvoru, skladu materiálů  

a skladování přepravních kontejnerů, a to o 1 rok (tj. od 1.1.2022 do 31.12.2022) 
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Hlasování:  Pro:  9 (Špaňhel, Dušek, Fresl, Klán, Křen, Melichar, Barcal, Mendlík, Schneiderová)       

                    Proti:  0 

                   Zdržel se: 1 (Piskáček) 

Zodpovídá: odbor smluv, daní a poplatků                         termín: ihned 

               

3.9. Předseda majetkového výboru seznámil přítomné s žádostí pana Stanislava Jiráska o prodloužení 

stávající nájemní smlouvy pro účely využití jako stavebního dvoru, skladu materiálů a sypkých hmot 

na části pozemku se zpevněnou plochou parc.č. 923/61 v k.ú. Velká Chuchle. 

 

První místostarosta dal hlasovat o předloženém návrhu usnesení: 

 

ZMČ souhlasí, na základě doporučení výboru majetku ze dne 3.11.2021, s vyvěšením záměru pronájmu 

části pozemku se zpevněnou plochou parc.č. 923/61 v k.ú. Velká Chuchle (u Vltavy) v rámci žádosti 

pana Stanislava Jiráska., Č.Č.K. 561, 155 31 Praha 5 IČ (49663534) o prodloužení stávající nájemní 

smlouvy pro účely využití jako stavebního dvoru, skladu materiálů a sypkých hmot, a to o 1 rok (tj. od 

1.1.2022 do 31.12.2022). 

Hlasování:  Pro:      10 (Klán, Křen, Piskáček, Špaňhel, Schneiderová, Barcal, Fresl, Dušek,  

                                       Melichar, Mendlík) 

  Proti:     0  

                    Zdržel se: 0 

Zodpovídá:  odbor smluv, daní a poplatků                            termín: ihned 

 

3.10. Předseda majetkového výboru seznámil přítomné s žádostí právního zástupce PREdistribuce, a.s. 

o uzavření smlouvy o zřízení věcného břemene mezi MČ Praha-Velká Chuchle a spol. PREdistribuce, 

a.s. týkající se umístění podzemního vedení NN (kabelová přípojka) pro parc.č. 480 v ul. Nad Libří do 

pozemku parc.č. 1027/2 vše v k.ú. Velká Chuchle za jednorázovou náhradu ve výši 5000 Kč bez DPH, 

a to na základě Budoucí smlouvy o zřízení věcného břemene z 26.7.2021.  

 

První místostarosta dal hlasovat o předloženém návrhu usnesení: 

 

ZMČ schvaluje, na základě doporučení Výboru majetku ze dne 3.11.2021, uzavření smlouvy o zřízení 

věcného břemene mezi MČ Praha – Velká Chuchle a společností PREdistribuce, a.s., Svornosti 

3199/19a, 150 00 Praha 5 (IČ 27376516) týkající se umístění podzemního vedení NN (kabelová 

přípojka) pro parc.č. 480 v ul. Nad Libří do pozemku parc.č. 1027/2 v k.ú. Velká Chuchle za 

jednorázovou náhradu za zřízení věcného břemene stanovenou ve výši 5000,- Kč bez DPH, a to na 

základě Smlouvy o uzavření budoucí smlouvy o zřízení věcného břemene z 26.7.2021 

Hlasování:  Pro: 10 (Klán, Křen, Piskáček, Špaňhel, Schneiderová, Barcal, Fresl, Dušek,  

                                         Melichar, Mendlík) 

                    Proti:  0 

                    Zdržel se:   0 

Zodpovídá:  odbor stavební a správy majetku (budovy, stavby)                                        termín: ihned 

 

ZMČ bere na vědomí zápis č. 4/2021 ze zasedání Výboru majetku konaného dne 15.9.2021 a zápis č. 

5/2021 ze zasedání Výboru majetku konaného dne 3.11.2021 v budově ÚMČ Praha - Velká Chuchle.  

 

Bod 4 - Finanční záležitosti – rozpočtové úpravy, inventarizace 

 

4.1. Předseda finančního výboru seznámil přítomné s rozpočtovými úpravami č. 5/2021 (zapojení přijaté 

dotace na volby do Poslanecké sněmovny), č. 6/2021 (zapojení přijaté dotace, o kterou žádala ZŠ, tzv. 

Šablony EU).  

 

a) ZMČ bere na vědomí, na základě doporučení finančního výboru ze dne 2.11.2021, rozpočtové úpravy 

č. 5/2021 (viz příloha) a rozpočtové úpravy č.6/2021 (viz příloha). 
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Předseda finančního výboru seznámil přítomné s návrhem rozpočtových úprav č. 7/2021. 

 

První místostarosta dal hlasovat o předloženém návrhu usnesení: 

 

b) ZMČ schvaluje, na základě doporučení finančního výboru ze dne 2.11.2021, rozpočtové úpravy č. 

7/2021 (viz příloha) 

Hlasování:  Pro:          9 (Klán, Křen, Piskáček, Schneiderová, Barcal, Fresl, Dušek,  

                                         Melichar, Mendlík) 

                    Proti:        0  

                    Zdržel se: 1 (Špaňhel) 

Zodpovídá: odbor účetnictví a správy majetku (pozemky)            termín: do 2.12.2021 

 

4.2. Předseda finančního výboru seznámil přítomné s návrhem odměn členům výborů a přestupkové 

komise. 

První místostarosta zahájil diskuzi – jména diskutujících: Klán, Barcal, Špaňhel 

Předmět diskuze: řešení situace ohledně nároku na odměnu zastupitelům, pokud jsou členem výboru, 

dále jestli má nárok na odměnu člen výboru, pokud se účastní on-line zasedání. 

 

První místostarosta dal hlasovat o protinávrhu usnesení: 

 

ZMČ schvaluje, na základě doporučení finančního výboru ze dne 2.11.2021, odměny členům výborů 

ZMČ a přestupkové komise za účast a práci ve výborech a přestupkové komisi v roce 2021 ve výši 300,- 

Kč/osoba/účast s tím, že předsedové těchto výborů a přestupkové komise odměny rozdělí podle docházky 

jednotlivých členů a nejpozději do 30.11.2021 předají ÚMČ seznam s uvedením jména, příjmení, data 

narození, místa trvalého pobytu a výše přiznaných odměn tak, aby mohlo být včas předáno externí 

mzdové účetní ke zpracování spolu s výplatami za měsíc 11/2021. 

Hlasování:  Pro:  8 (Piskáček Fresl, Klán, Křen, Melichar, Barcal, Mendlík, Schneiderová)                        

                    Proti:  0 

                    Zdržel se: 2 (Dušek, Špaňhel) 

Zodpovídá: předsedové výborů                termín:  do 30.11.2021 

 

 

4.3. Předseda finančního výboru seznámil přítomné s tím, že od 1.12.2021 započne inventura majetku a 

závazků MČ za rok 2021 a je nutné schválit členy Ústřední inventarizační komise.  

 

První místostarosta dal hlasovat o předloženém návrhu usnesení: 

 

ZMČ schvaluje, na základě doporučení finančního výboru ze dne 2.11.2021, Ústřední inventarizační 

komisi Městské části Praha – Velká Chuchle pro rok 2021 v tomto složení: Mgr. Martin Melichar 

(předseda komise), Ing. Lenka Pěničková a Zdeňka Schulzová (členky komise).    

Hlasování:  Pro:  10 (Klán, Křen, Piskáček, Špaňhel, Schneiderová, Barcal, Fresl, Dušek,  

                                            Melichar, Mendlík) 

                    Proti:  0 

                    Zdržel se:   0 

Zodpovídá: první místostarosta                  termín: ihned 

 

4.4. Předseda finančního výboru seznámil přítomné s návrhem pravidel rozpočtového provizoria a 

poukázal na to, že pravidla rozpočtového provizoria se dříve schvalovala každý rok (pokud nebyl do 

31.12. schválen rozpočet na následující rok) na dobu určitou a nyní finanční výbor navrhl, aby pravidla 

byla schválena na dobu neurčitou (jako časově neomezená vždy na období mezi 1.1. daného roku do 

doby schválení rozpočtu na příslušný rok). 

První místostarosta zahájil diskuzi – jména diskutujících: Špaňhel, Barcal, Melichar, Pěničková 

Předmět diskuze: pravidla rozpočtového provizoria – pokud se neschválí rozpočet na následující rok ani 

rozpočtové provizorium do konce roku, tak MČ poruší zákon o rozpočtových pravidlech (hrozba uložení 

sankce).  
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První místostarosta dal hlasovat o předloženém návrhu usnesení: 

ZMČ schvaluje, na základě doporučení finančního výboru ze dne 2.11.2021, pravidla rozpočtového 

provizoria MČ Praha – Velká Chuchle od 1.1.2022 na dobu neurčitou. 

Hlasování:  Pro:   5 (Melichar, Piskáček, Barcal, Mendlík Schneiderová)       

  Proti:   1 (Špaňhel) 

                    Zdržel se:  4 (Dušek, Fresl, Klán, Křen) 

Návrh nebyl přijat. 

 

Následně předseda finančního výboru seznámil přítomné s výzvou k požadavkům na rozpočet 2022. 

 

ZMČ vyzývá, na základě doporučení finančního výboru ze dne 2.11.2021, všechny členy místního 

zastupitelstva i občany MČ k podávání požadavků (investice/opravy atd.) na rozpočet 2022, a to 

nejpozději do 15.12.2021 s tím, že bude nutné následně schválit rozpočet na r. 2022 nejpozději do 

31.3.2022. Do té doby bude v platnosti rozpočtové provizorium, které je třeba schválit nejpozději do 

31.12.2021. 

 

ZMČ bere na vědomí zápis č. 4/2021 ze zasedání finančního výboru ZMČ konaného dne 2.11.2021. 

 

První místostarosta vyhlásil v 18:59 hodin přestávku. Pan Fresl opustil zasedání ZMČ v 18:59 hodin. 

Zasedání pokračovalo v 19:13 hodin. Pan Klán opustil jednací místnost v 18:59 hodin a dostavil se zpět 

v 19:19 hodin. 

 

Bod 5 - Seznámení se stavem reklamací na přístavbě ZŠ 

První místostarosta předal slovo Ing. Michaele Benešové, referentce ÚMČ. 

Ing. Benešová seznámila přítomné s průběhem reklamačního řízení díla Přístavba ZŠ Ch. Masarykové, 

zhotovitel Podzimek a synové s.r.o., (závady: fasáda; nesoudržné spáry dlažby v 1NP a 2 NP spojovací 

chodby; trhliny a praskliny napříč celým novým pavilonem; voda ve skladbě podlah přízemí nového 

pavilonu a tělocvičny). Ing. Benešová uvedla, že k výše uvedeným závažným závadám, které potřebují 

neustálou odbornou kontrolu a vedení, byl objednán soudní znalec. MČ uplatňuje sankce dle smlouvy 

o dílo.  

Následně byla vedena diskuze na výše uvedené téma – aktuální stav reklamací. Jména diskutujících – 

Špaňhel, Melichar, Benešová, Křen. Zastupitelstvo se ke stavebním nedostatkům přístavby a konkrétní 

právní odpovědnosti osob i právních subjektů, včetně škody a jejího vymáhání Městskou částí vrátí  

a projedná po vypracování znaleckého posudku z oboru stavebnictví, který již byl podle stavební 

referentky pí. Benešové, znalci zadán. 

 

Bod 6 - Aktualizace členů školské rady 

První místostarosta uvedl, že MČ byla oslovena paní ředitelkou ZŠ na základě toho, že na jaře skončila 

platnost dvou členů školské rady (Mgr. Martin Melichar a Mgr. Lenka Felix) a následně navrhl sebe 

a MUDr. Schneiderovou novými členy školské rady. Ing. Špaňhel také projevil zájem být členem 

školské rady.  

První místostarosta dal hlasovat o protinávrhu usnesení: 

a) ZMČ jmenuje jako člena školské rady Ing. Špaňhela. 

Hlasování:  Pro:  6 (Špaňhel, Piskáček, Dušek, Klán, Křen, Schneiderová)       

  Proti:  1 (Barcal)  

  Zdržel se: 2 (Melichar, Mendlík) 

Návrh nebyl přijat. 

 

b) ZMČ jmenuje jako členku školské rady MUDr. Schneiderovou. 

Hlasování:  Pro:  8  (Špaňhel, Piskáček, Dušek, Klán, Křen, Barcal, Melichar, Mendlík)  

  Proti:  0  

  Zdržel se: 1 (Schneiderová) 

Zodpovídá: první místostarosta                 termín: ihned 
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c) ZMČ jmenuje jako člena školské rady Mgr. Martina Melichara. 

Hlasování:  Pro:   5  (Melichar, Piskáček, Mendlík, Barcal, Schneiderová)  

  Proti:   1 (Špaňhel)  

  Zdržel se: 3 (Dušek, Křen, Klán) 

Návrh nebyl přijat. 

 

Bod 7 – Petice občanů Malé Chuchle 

První místostarosta informoval přítomné s předmětem petice občanů Malé Chuchle – hluková zátěž 

z hudební produkce pod širým nebem v Praze 4, v lokalitě Ledáren Braník a porušování nočního klidu 

a dále s kroky, které dosud učinil (odeslání dopisu Primátorovi hl. m. Prahy, starostce MČ Praha 4 a 

zastupitelům hl. m. Prahy, jednání s MČ Praha 5 a Praha 16). Následně proběhla diskuze na výše 

uvedené téma. Jména diskutujících: Melichar, Špaňhel, Křen.  Závěr: první místostarosta napíše dopis 

s žádostí o nepovolení akce na další letní sezonu a odešle jej opět Primátorovi hl. m. Prahy, starostce 

MČ Praha 4 a zastupitelům hl. m. Prahy. Ing. Špaňhel uvedl, že si prostudoval petiční zákon  

a konstatoval, že petice by měla směřovat na MHMP, který je majitelem Ledáren. MHMP nás v tomto 

stejně nevyslechne. 

 

Bod 8 – Informace z jednání výborů ZMČ 

8.1. Ing. Benešová seznámila přítomné se záměrem “Stavební úprava a přístavba bytového domu na 

pozemku parc.č. 417/4 k.ú. Velká Chuchle” a uvedla, že Stavební výbor nesouhlasí s přístavbou BD, 

kde vznikne devět bytových jednotek, protože v této části Chuchle jsou pouze rodinné domy, nemělo 

by zde docházet k zahušťování z důvodu absence chodníků, úzké komunikace, docházelo by k 

dopravní kolizi.  

Proběhla diskuze – jména diskutujících: Špaňhel, Melichar, Benešová 

 

 

První místostarosta dal hlasovat o předloženém návrhu usnesení: 

 

ZMČ nesouhlasí, na základě doporučení Výboru stavebního ze dne 3.11.2021, s výstavbou bytového 

domu na pozemku parc.č. 417/4 v k.ú. Velká Chuchle. 

Hlasování:  Pro:     8 (Piskáček, Dušek, Klán, Křen, Melichar, Barcal, Mendlík, Schneiderová) 

                    Proti:     0 

                    Zdržel se:  1 (Špaňhel) 
Zodpovídá: odbor stavební a správy majetku (budovy, stavby)             termín: ihned 

 

ZMČ bere na vědomí zápis č. 4/2021 z jednání Výboru stavebního ze dne 3.11.2021. 

 

8.2. Předseda Výboru sociálního, kultury a sportu seznámil přítomné s problematikou nájmů v obecních 

bytech. Na návrh kontroly z MHMP bylo doporučeno MČ, aby zvýšila nájemné dle obč. zákoníku, a to 

o 20 %, což by znamenalo u občanů, kteří v současné době platí 84,48 Kč/m2 navýšení na 101,38 Kč/m2, 

u 83,60 Kč/m2 navýšení na 100,32 Kč/m2 a u 82,69 Kč/m2 na 99,23 Kč/m2. Členové Výboru 

sociálního, kultury a sportu doporučují ZMČ navýšit nájem o 20 % a to od 1. ledna 2022.   

Následně předseda Výboru sociálního, kultury a sportu seznámil s předseda seznámil přítomné s tím, že 

problémový nájemník bydlící v ul. Radotínská opakovaně porušuje smluvní podmínky nájemní 

smlouvy, dlouhodobě pobývá v zahraničí, byt nevyužívá, zřídil si v bytě sídlo podnikání bez 

předchozího souhlasu pronajímatele, opakovaně byl upozorněn na neuhrazení nájemného. Jelikož je 

smlouva na dobu neurčitou, Výbor sociální, kultury a sportu doporučuje ZMČ pověřit prvního 

místostarostu vyřešením problémového nájemníka s právní kanceláří (aby došlo k ukončení nájemní 

smlouvy s tímto problémovým nájemníkem). 

První místostarosta zahájil diskuzi – jména diskutujících: Křen, Špaňhel, Barcal 

Předmět diskuze: výše nájemného v bytových domech, kolik bylo učiněno oprav nebo investic, 

zvyšování nájemného by mělo být řešeno koncepčně, dále např. 50 % nájemného by se muselo 

reinvestovat do nemovitosti a popřípadě do fondu oprav, aby se udržovaly v takovém stavu, aby byly 

v pořádku nejen pro současné nájemníky. Do příštího zasedání požadují informaci, kolik se doposud 
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investovalo do nemovitostí – přehled za 10 let. První místostarosta uvedl, že připraví podklady na příští 

zasedání. 

 

Dále první místostarosta zahájil diskuzi k situaci problémového nájemníka.  

Jména diskutujících: Klán, Melichar, Machánková, Křen 

Mgr. Klán uvedl, že příprava pro případné podání soudního sporu musí být důkladná. Požaduje písemné 

podklady (do jaké míry tam pan V. Ch. podniká, bydlí/nebydlí…) a na základě těchto písemných 

podkladů se zastupitelé rozhodnout, zdali to vůbec je k posouzení advokátem. První místostarosta 

přislíbil, že předloží podklady a cenovou nabídku na právní služby na další jednání ZMČ. 

 
ZMČ bere na vědomí zápis č. 2/2021 z jednání Výboru sociálního, kultury a sportu ze dne 8.9.2021. 

 

8.3. První místostarosta seznámil s dalším podbodem a to volba předsedy Výboru dopravy. 

Přítomných se tázal, kdo z řad zastupitelů má zájem vést Výbor dopravy od 1.12.2021. Mgr. Klán 

odpověděl, že doporučuje si uvědomit jaký je plán činností dopravního výboru (zóna 30 a kruhový 

objezd na nám. Omladiny) a agendu lze přenést na zastupitelskou úroveň a navrhuje Výbor dopravy 

zrušit. První místostarosta nesouhlasil se zrušením Výboru dopravy, protože činností Výboru dopravy 

je mnohem více (parkování v ul. Pod Akáty, Na Mrázovce, průjezd osadou Lahovská, autobusová 

zastávka Mezichuchelská, množící se žádosti občanů na dopravní značení…). Mgr. Klán navrhl 

kompetentní osobou prvního místostarostu. Ing. Špaňhel uvedl, že je důležité soustředit se na parkování 

občanů, kteří vozí děti do školy (parkují na přechodu pro chodce), nebezpečí v ulici u MŠ (přednost 

zprava), průjezd od MŠ na nám. Omladiny (parkování aut na pravé straně) atd. a toto mělo být náplní 

Výboru dopravy. Navrhuje Výbor dopravy zrušit. 

Ve 20:16 hodin opustil jednací místnost pan Mendlík.  

 

Paní Machánková uvedla, že v tuto chvíli se řeší parkování v ul. Pod Akáty a Na Cihelně a narazila na 

odpor místních občanů. Pan Křen souhlasil s paní Machánkovou a požaduje podklady na další jednání 

ZMČ. Pan Špaňhel poukázal na nevyužívání garáží v ul. V Úvoze.  

 

Ve 20:21 hodin opustil místnost p. Křen a ve 20:23 hodin pan Špaňhel. Z tohoto důvodu byla ve 20:23h 

vyhlášena přestávka (ZMČ není usnášení schopné). 

Přestávka byla ukončena ve 20:29 hodin. 

 

Mgr. Klán navrhl hlasovat o zrušení Výboru dopravy. 

 

První místostarosta dal hlasovat o zrušení Výboru dopravy. 

ZMČ ruší Výbor dopravy. 

Hlasování:  Pro: 5 (Špaňhel, Piskáček, Křen, Klán, Schneiderová)       

  Proti: 1 (Barcal ) 

  Zdržel se: 2 (Dušek, Melichar) 

Návrh nebyl přijat. 

 

8.4. Informace z Výboru územního plánu a strategie rozvoje 

8.4.1. Předseda Výboru ÚP a strategie rozvoje seznámil přítomné se změnou ÚP pro pozemek 1023, ul. 

Na Cihelně. Uvedl, že Výbor územního plánu a strategie rozvoje doporučuje ZMČ nesouhlasit se 

změnou územního plánu na PZU vzhledem k zachování krajinného rázu a funkčnosti prvků ÚSES. 

 

První místostarosta dal hlasovat o předloženém návrhu usnesení: 

 

ZMČ nesouhlasí, na základě doporučení Výboru územního plánu a strategie rozvoje ze dne 1.11.2021, 

se změnou územního plánu na PZU vzhledem k zachování krajinného rázu a funkčnosti prvků ÚSES, 

dále s přípojkou elektřiny z důvodu bezvýznamnosti při neschválení změny územního plánu. 

Hlasování:  Pro: 8 (Špaňhel, Piskáček, Křen, Klán, Schneiderová, Barcal, Dušek, Melichar)   

                    Proti:  0 

  Zdržel se:  0 
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Zodpovídá: odbor stavební a správy majetku (budovy, stavby)    termín: ihned 

 

8.4.2 Předseda Výboru ÚP a strategie rozvoje uvedl, že členové výboru byli seznámeni se studií nám. 

Omladiny. Následně první místostarosta informoval přítomné o variantách studie nám. Omladiny 

(kruhový objezd nebude, řešení zeleně, prostoru parkování atd.). 

Diskuze se zúčastnil (Melichar, Barcal, Pořízek) 

Bezpečnost, parkování a možnosti úprav celého prostoru. Studie bude předložena občanům.  

 

8.4.3. Předseda Výboru ÚP a strategie rozvoje seznámil přítomné s informacemi o Metropolitním plánu, 

který vzniká již mnoho let. Zmínil propojení tunelu na Beroun (Tachlovický tunel) a uvedl, že členové 

Výboru ÚP a strategie rozvoje nesouhlasí s vybudováním Nákladní odbočky vlaků z Tachlovického 

tunelu v Malé Chuchli. 

 

První místostarosta dal hlasovat o předloženém návrhu usnesení: 

 

ZMČ požaduje, na základě doporučení Výboru územního plánu a strategie rozvoje ze dne 1.11.2021, 

doplnit do Zásad územního rozvoje hl. M. Prahy ve verzi Aktualizace č. 5 v článku 6.3.koridory a plochy 

pro žel. dopravu vymezené v ZÚK, d) 6.3.6.5. Koridor vysokorychlostní tratě pro Západní vstup RS, 

odstavec Podmínky pro následné rozhodování o změnách v území doplnit bod c) vyloučení významného 

negativního vlivu na území Malé Chuchle. 

Hlasování:  Pro:  8 (Špaňhel, Piskáček, Křen, Klán, Schneiderová, Barcal, Dušek, Melichar)   

                     Proti:  0  

  Zdržel se: 0 

 

Předseda Výboru ÚP a strategie rozvoje seznámil informacemi ohledně tvorby plánu rozvoje Chuchle 

(společnost OnPlan). Pro úspěšné dokončení záměru je nutné nalézt shodu napříc všemi zastupiteli. 

 

ZMČ bere na vědomí zápis č. 3/2021 z jednání Výboru územního plánu a strategie rozvoje ze dne 

1.11.2021. 

 

8.5. Předseda kontrolního výboru uvedl, že kontrolní výbor se konal 13. září, zápis je na úložišti  

a www.chuchle.cz. Dále uvedl, že první místostarosta nezajistil řádné splnění usnesení ZMČ č. 5/4-1a 

a ani nezajistil úplné a průkazné splnění povinnosti zveřejnit smlouvu s plněním nad 50 000 Kč  

ve veřejně přístupném Registru smluv, a to ani náhradním způsobem podle metodiky MHMP. 

 

První místostarosta dal hlasovat o usnesení: 

 

a) ZMČ považuje způsob komunikace ze strany advokátní kanceláře PLICKA&Partners, advokátní 

kancelář s.r.o. (IČ: 07524242) za zcela neadekvátní a hrubě přesahující rámec profesionálního přístupu 

advokáta k jeho klientovi a ukládá 1. místostarostovi, aby bez odkladu podal stížnost na toto chování 

k České advokátní komoře. 

Hlasování:  Pro:  7 (Špaňhel, Piskáček, Dušek, Klán, Křen, Barcal, Schneiderová)   

                    Proti:  0 

                    Zdržel se:  1 (Melichar) 

 
První místostarosta dal hlasovat o usnesení: 

 

b) ZMČ ukládá 1. místostarostovi, aby bezodkladně nechal právně posoudit Mgr. Luisem Velázquezem 

anebo Mgr. Ivanem Courtonem zákonné náležitosti zveřejnění všech plnění vydaných z rozpočtových 

prostředků ve prospěch advokáta JUDr. Martina Solila (IČ: 05686521), která přesáhla částku 50 000 

Kč bez DPH ve veřejném Registru smluv (celkem 6 Dohod o vypořádání závazků). 

Hlasování:  Pro:  7 (Špaňhel, Piskáček, Dušek, Klán, Křen, Barcal, Schneiderová)   

                    Proti:  0 

                    Zdržel se:  1 (Melichar) 
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První místostarosta dal hlasovat o usnesení: 

 

c) ZMČ ukládá 1. místostarostovi, aby bezodkladně učinil podnět Státnímu oblastnímu archivu v Praze 

ke kontrole zákonnosti nakládání a archivace listin s nabídkami a objednávkami právní služeb 

poskytovaných MČ Praha-Velká Chuchle advokátní kanceláří PLICKA&Partners (IČ: 07524242) a 

advokátem JUDr. Martinem Solilem (IČ: 05686521) v letech 2018-2021.  

Hlasování:  Pro: 6 (Špaňhel, Piskáček, Dušek, Klán, Křen, Schneiderová)       

  Proti: 0  

                     Zdržel se: 2 (Melichar, Barcal) 

Návrh nebyl přijat. 

 

První místostarosta dal hlasovat o usnesení: 

 

d) ZMČ ukládá 1. místostarostovi bezodkladně požádat Odbor kontrolních činností MHMP o kontrolu 

transparentnosti vynakládání rozpočtových prostředků MČ za služby advokátní kanceláře 

PLICKA&Partners ( IČ: 07524242) a advokáta JUDr. Martina Solila (IČ: 05686521) v roce 2020. 

Hlasování:  Pro:   6 (Špaňhel, Dušek, Piskáček, Křen, Klán, Schneiderová)      

  Proti:   1 (Barcal) 

                     Zdržel se:  1 (Melichar)  

Návrh nebyl přijat. 

 
ZMČ bere na vědomí zápis č. 2/2021 z jednání kontrolního výboru konaného dne 13.9.2021. 

 

Bod 9 – Úprava dopravního značení ulice Nad Drahou po případné realizaci nadjezdu 

Ing. Křen seznámil přítomné s prvním návrhem usnesení, které se týká omezení parkování obyvatel 

žijících v domech č.p. 449 a 75 v ul. Nad drahou po dobu výstavby nadjezdu až do jeho kolaudace  

a možnosti nabídnout těmto obyvatelům parkovat v areálu K8. 

 

První místostarosta dal hlasovat o usnesení: 

 

a) ZMČ souhlasí se záměrem vytvořit 4 parkovací stání v areálu Kazínská 8 k výlučnému užívání 

obyvateli Velké Chuchle žijícími v domech čp. 449 a čp. 75 v ul. Nad drahou v období od zahájení 

výstavby nadjezdu až do jeho kolaudace a zprovoznění. 

Hlasování:  Pro:  8 (Špaňhel, Piskáček, Dušek, Klán, Křen, Barcal, Melichar, Schneiderová)                         

                     Proti:  0 

                    Zdržel se:  0 

Zodpovídá: první místostarosta      Termín: průběžně 

 

Ing. Křen seznámil přítomné s návrhem druhého usnesení a to zaslepení ul. Nad drahou. 

 

První místostarosta dal hlasovat o usnesení: 

b) ZMČ vyslovuje, v případě realizace nadjezdu, souhlas se zaslepením ulice Nad drahou 

a osazením dopravními značkami "slepá ulice" IP10A a "zákaz vjezdu všech motorových vozidel" B11 s 

dodatkovou tabulí "Vjezd pouze se souhlasem MČ Praha-Velká Chuchle" E17 tak, jak byla tato studie 

vyhotovena projektantem SUDOP Praha (viz. příloha). 

Hlasování:  Pro: 7 (Špaňhel, Piskáček, Dušek, Klán, Křen, Barcal, Schneiderová)    

                     Proti:  0 

                     Zdržel se: 1 (Melichar) 

Zodpovídá: první místostarosta        Termín: průběžně 

 

Bod 10 – Výběrové řízení na právní služby 

První místostarosta seznámil přítomné s informacemi ohledně výběrového řízení na právní služby. 

Následně proběhla diskuze na toto téma jména diskutujících – Klán, Barcal, Špaňhel, Piskáček – právní 

služby advokátní kanceláře JP Legal s.r.o., možnost poptávky právníka na DPP atd.). 
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ZMČ bere na vědomí průběh a výsledek poptávkového řízení na dodavatele veřejné zakázky malého 

rozsahu „Poskytování právních služeb pro městskou část Praha – Velká Chuchle, doporučení komise 

pro otvírání nabídek, posouzení a hodnocení nabídek ze dne 26.7.2021 

 

První místostarosta dal hlasovat o předloženém návrhu usnesení: 

 

ZMČ schvaluje uzavření smlouvy o poskytování právních služeb s advokátní kanceláří JP Legal s.r.o. 

IČO: 07421427 se sídlem Kovářská 1253/4, Jižní Předměstí, 301 00 Plzeň. 

Hlasování:  Pro:    2 (Melichar, Barcal) 

  Proti:    0  

                     Zdržel se:  6 (Špaňhel, Piskáček, Dušek, Klán, Křen, Schneiderová) 

Návrh nebyl přijat. 

 

Bod 11 - Dodatečné dotazy na doplnění zákona 106 o svobodném přístupu k informacím 

Ing. Špaňhel uvedl, že požádal o poskytnutí informace (finance týkající se montáže a opravy zábradlí, 

asfaltérských prací – požadoval odpověď, kam bylo spotřebováno 9 tun asfaltu atd.) 

ZMČ ukládá 1. místostarostovi uhradit obci částku 5610 Kč, neb MČ vznikla škoda. 
Hlasování:  Pro:   1 (Špaňhel) 

                     Proti:  0 

                     Zdržel se: 7 (Melichar, Piskáček, Dušek, Klán, Křen, Barcal, Schneiderová)    

Návrh nebyl přijat. 

 

Bod 12 – Různé 

První místostarosta oznámil, že MČ obdržela finanční dar od firmy Lidl v hodnotě 1 mil. Kč, a MŠ a ZŠ 

obdrží v nejbližší době z akce otevření pobočky každá po 51 525 Kč. 

Sociální automobil – první místostarosta uvedl, že plocha sociálního automobilu, pro umístění znaku 

městské části, je již obsazena.  

Paní Machánková seznámila přítomné s Plánem zimní údržby na r. 2022 (členové štábu, seznam ulic, 

chodníky…) a následně byla vedena diskuze na toto téma. Mgr. Klán uvedl, že sníh je nejvíce 

nebezpečný v místech, kde je příkrý sráz, příkrý chodník, schodiště. Městská část umístí na schodiště 

cedule, ale lidé se nenaučí schodiště obcházet. Dále uvedl, že úklid sněhu se dělá pro naše občany a 

navrhl plán zimní údržby předělat, přizpůsobit požadavkům našich obyvatel. Nejprve by se mělo uklízet 

tam, kde se chodí k lékaři, děti do školy a schody by se měly uklízet alespoň v druhé etapě. První 

místostarosta odpověděl, že první místo, kde se uklízí sníh je u úřadu, kde sídlí právě doktor a co se týče 

schodů, tak tato věc bude prodiskutována s pracovní četou a schody budou doplněny do programu plánu 

zimní údržby. Paní Machánková poukázala na to, že v pracovní četě jsou pouze čtyři lidi, pracovníci 

jezdí ve dvou, aby byli schopní se navigovat, např. v ul. Pod Akáty s radlicí neprojedou v důsledku 

parkování aut. Dále uvedla, že cedule ke schodům jsou umístěny z toho důvodu, abychom občany 

upozornili na nebezpečí na schodech, které je na nich větší, než když je obejdou a půjdou po chodníku. 

První místostarosta uvedl, že bude rád, když zastupitelé vymyslí jiný systém, jak v zimě schody 

udržovat. Ing. Špaňhel poukázal na to, že byl zakoupen stroj za cca 2 mil. Kč, kterým se budou uklízet 

i chodníky. V ul. Dolomitová i Prodloužená jsou do dnešního dne na chodnících zbytky zimního posypu 

(štěrk) a několikrát na tuto skutečnost upozorňoval a nikdy nedošlo k odklizení. Následně vznesl dotaz, 

kde se stroj nachází a jestli jezdí v Chuchli, protože ho v životě neviděl. První místostarosta odpověděl, 

že si myslí, že se nejedná o posyp ze zimní údržby, protože v dubnu bylo provedeno blokové čištění 

ulic. Dále uvedl, že Ing. Špaňhel požádal dle zák. 106 o informaci, kde vozidlo jezdí, a tato informace 

mu byla poskytnuta. Nakonec místostarosta uvedl, že chodníky udržuje městská část dle plánu a tento 

stroj není vhodný na chodníky. Je vhodný například ke škole, školce, kde svou šíří projede a není určen 

pro úzké chodníky v ul. Dolomitové.  

Paní Machánková seznámila přítomné s informací ohledně pokračování obnovy ovocného sadu – 

městská část obdržela dotaci 600 000 tis. Kč na pokračování obnovy ovocného sadu a následně byla 

vedena diskuze. Ing. Špaňhel navrhl, aby se uprostřed sadu vybudovala cesta pro techniku (zalévání 

stromů). Paní Machánková uvedla, že nechala zpracovat cenovou nabídku, kde je nutná projektová 

dokumentace, jelikož se jedná o příkrý svah a důležité je, aby svah komunikaci udržel. Cenová nabídka 

je i na odstranění odumírajících dřevin, aby se vše vyčistilo a mohly se osadit další stromy. Paní 
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Machánková nechala rozhodnutí na zastupitelích, aby řekli, co s tímto projektem dál a stanovily se 

podmínky soutěžení této akce. Dotace je do konce roku. Ing. Špaňhel uvedl, že stav sadu je tristní. Z 30 

stromů, které tam byly vysázeny, už jich 13 není, ostatní chřadnou, stálo to plno peněz. Ukázal 

přítomným fotografie z ovocného sadu. Dále navrhl, aby se udělala komunikace – štětová cesta cca 300 

metrů a pokračovalo se s výsadbou. První místostarosta uvedl, že komunikace má být na šikmině a 

problém bude v zahloubení, aby svah nesjel na domy, nejedná se o jednoduchou záležitost. Ing. 

Pěničková upozornila, že se jedná o neinvestiční dotaci a z té nelze budovat novou cestu. MUDr. 

Schneiderová se tázala, proč městská část nevyužije čtyřkolky, kterou vlastní. První místostarosta 

odpověděl, že svah je dost extrémní. Ing. Špaňhel uvedl, že pokud se jedná o neinvestiční dotaci, tak 

navrhuje, aby se dotace Magistrátu vrátila s žádostí, aby ji v příštím roce převedli/poskytli jako 

investiční. Poté se první místostarosta tázal přítomných zastupitelů, zdali mají nějaký další návrh? Ing. 

Barcal navrhuje nevracet finance a přispět ke zvelebení této oblasti. Paní Machánková uvedla, že pokud 

tuto problematiku zastupitelé nechtějí řešit veřejně, tak návrhy jí mohou poslat emailem. Sama 

rozhodovat nic nebude, ať rozhodnou zastupitelé. Ing. Špaňhel navrhl zažádat o změnu dotace na 

investiční, vysoutěžit cestu. Zkulturnění sadu za 600 000 Kč mu přišlo nevhodné. První místostarosta 

navrhl vyčerpat např. 100 000 Kč na vyčištění sadu a pak zažádat o změnu dotace. Ing. Špaňhel navrhl 

vysadit 15 stromů, které tam chybí. Paní Machánková uvedla, že tento bod bude projednán ještě na 

příštím zasedání ZMČ. Ing. Barcal vznesl dotaz, zdali se může zvelebit např. údolí Libeřského potoka 

(třešňový sad). Paní Machánková odpověděla, že dotace je na konkrétní místo a museli bychom požádat 

Magistrát o schválení. Poté první místostarosta poprosil přítomné zastupitele, aby připravili na další 

zasedání ZMČ návrhy, jak se naložit s částkou 600 000 Kč.  

Nakonec Ing. Křen vznesl dotaz, zdali je možno vrátit úřední hodiny tak, jak tomu bylo před covidovou 

dobou (pondělí, středu a čtvrtek). Paní Machánková odpověděla, že úřední hodiny zůstanou zatím jen 

v pondělí a ve středu, a to dle doporučení MHMP (upozornila na to, že doporučení MHMP je, by 

zaměstnanci seděli v kanceláři po jednom a střídali se. To není v závislosti na počtu úředníků možné. 

Na úřadě je neustále nějaký úředník přítomen. Občané mají možnost se dohodnout i na jiném čase, než 

je úřední den. 

 

Termín dalšího zasedání ZMČ: 13. prosince 2021. 

 

Jednání bylo ukončeno v 22:34 hodin. 

 

Zapsala: Ing. Iveta Stašková     

 

Mgr. Martin Melichar 

                                                                          první místostarosta MČ Praha-Velká Chuchle 

 

Ověřovatelé zápisu: 

 

MUDr. Schneiderová      ……………………………………………. 

 

Ing. Špaňhel                     ……………………………………………. 


